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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lett a költségvetési kárt okozó csalási üggyel?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Korábbi információ szerint: „a kecskeméti székhelyű Opticon cégcsoporthoz kapcsolódó távközlési 
cégek csorgatták vissza alvállalkozóikon keresztül maguknak két, összesen 3,7 milliárdos értékű 
vidéki szélessávú internet-fejlesztési projekt költségvetésének közel felét az uniós csaláselleni 
hivatal szerint.” https://atlatszo.hu/kozpenz/2019/09/10/olaf-jelzesek-azonositottuk-az-olaf-eves-
beszamolojaban-kiemelt-magyar-csalasi-ugyet/

2019 áprilisában a „Bács-Kiskun Megyei Főügyészség indítványára a Kecskeméti Járásbíróság 
költségvetési csalás alapos gyanúja miatt tizenegy személyt helyezett harminc napra letartóztatásba.
A Kecskeméti Törvényszék hétfőn a kényszerintézkedéseket jogerősen helybenhagyta. A 
költségvetési kárérték 4,8 milliárd forint.” https://www.hirosveny.hu/hirek/nyuszi-helyett-nav-lepte-
meg-az-opticon-birodalmat

Mi lett a költségvetési kárt okozó csalási üggyel?
Kik az ügyben érintett vezetők?
Milyen személyi kört (vállalkozói, megrendelői, közvetítői) érintett az ügy?
Opticon Kft. és az Optanet Kft. is érintett volt az ügyben?
Folyamatban van-e még a nyomozás, lett gyanúsítottja az ügynek?
Bizonyítási indítványok közül melyek kerültek végrehajtásra?
Amennyiben a nyomozati eljárás befejeződött sor került vádemelésre? Ha igen, akkor hány 
személlyel szemben milyen bűncselekményekkel kapcsolatban?
Történt ítélethirdetés? Ha igen, milyen tartalmú ítélet született?
Ha az eljárás megszüntetésre került, mi volt annak az oka?
Az üggyel kapcsolatos OLAF egyeztetések milyen jellegűek voltak és milyen eredményekre 
jutottak?



 

Várom megtisztelő válaszát!

dr. Hadházy Ákos
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